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   Niniejszym składam zapytanie – Dlaczego dotąd nie ogłoszono przetargu na odbiór i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Domaszowice ? 

   Nadmieniam ,że niektóre gminy ogłosiły przetargi już w  maju lub czerwcu br.  Dalsza 

zwłoka zagraża wyłonieniu wykonawcy ,a  w  przypadku unieważnienia przetargu zagraża 

powszechnym paraliżem w tej dziedzinie oraz bardzo krótkim terminem składania ofert ,co 

ograniczy konkurencję  w tej dziedzinie i może skutkować negatywnymi efektami 

finansowymi dla gminy  i jej mieszkańców . 

Jednocześnie proszę o przedstawienie szczegółowego raportu na temat uszczelnienia systemu 

deklaracji , weryfikacji deklaracji i ponoszenia opłat oraz staranności gminy w zakresie 

pozyskiwania dochodów własnych w tej dziedzinie . Jako bazę proszę przyjąć  31.12.2019 –i 

przedstawić jak zmieniła się liczba deklaracji i opłat wnoszonych przez mieszkańców na 

rzecz budżetu wg stanu na koniec III kwartału br. W rozbiciu na poszczególne sołectwa 

gminy i jakie dodatkowe dochody z tego tytułu wpłynęły do gminy. 

Nie może być tak ,że uczciwi mieszkańcy płacą  i ponoszą koszty funkcjonowania systemu 

gospodarki odpadami , a około 800 osób nie bierze udziału w tym systemie !!  / Gmina liczy 

ok. 3600 mieszkańców  / 

Proszę o analityczne opracowanie tego zagadnienia , a wg oświadczenia p. Wójt ten raport 

miał być gotowy do końca września br. a dotychczas nie został dostarczony radnym . 
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